
Dagsorden skolebestyrelsesmøde  
Dato 17/6 2024 klokken 17.30 

Sted: Mødelokale Heerup 

Forplejning: Smørrebrød 

Deltagere: Malene Fischer Olsen, Nadia Qureshi, Andreas Feltsen, Katja Ørskov Holmfred, Signe 

Vendelbo Sørensen. Dennis Kjærulf og Mikkel Pehn, medarbejderrepræsentanter.  

Nye medlemmer, Sjoerd Janssen, Ebru Abay Kilic, og Lise  

Fraværende: Jan Christensen, Elevrepræsentanter. 

Ledelsen: Gerhard, Lena Andersen 

Suppleanter:  

Ordstyrer: Andreas 

Dagsorden: 

Gerhard begrundede kort hans opsigelse, og informerede Skolebestyrelsen om at de har en 

væsentlig rolle i forhold til ansættelse af ny skoleleder. Bestyrelsen indbydes til afskedsreception 

den12/9-2024 

17.30-18: Konstituering af ny bestyrelse, samt forslag til mødeplan, se nederst.  Der 

afsættes 30 minutter til punktet.  

Med deltagelse af nye bestyrelsesmedlemmer. Her blev de tre nye medlemmer præsenteret som 

tiltræder 1/8-2024. Lise har en datter 0.klassse og 2.klasse og om et par år kommer lillesøster 

også, det giver derfor god mening for Lise at gå ind i skolebestyrelsen. Sjoerd har en datter i 

0.klasse og flere børn på vej og er klar til at engagere sig. Ebru har en søn i 1.klasse og en søn 

mere på vej og har selv været elev på Frydenhøj.  

I forhold til ny konstituering skal der vælges ny formand, næstformand, repræsentant for SKOK, og 

repræsentant for K klasserne. Signe ønsker at forblive repræsentant for SKOK. Lise byder ind på 

formandsposten, ved hvad det indebære i forhold til hendes hverv som lærer. Katja genopstiller 

som næst 

 



Beslutningspunkt: Godkendelse af referatet. Der afsættes 5 minutter til punktet.  

Referat godkendt. 

Orienteringspunkt: Nyt fra elevrådet. Der afsættes 10 minutter til punktet.  

Der er intet nyt.  

Orienteringspunkt/Beslutningspunkt: Mobilpolitik, se tidligere fremsendt bilag. Der afsættes 

20 minutter til punktet. 

 I ledelsen er der en fælles holdning om at vi skal håndtere reglerne på en anden måde. Der er 

store udfordringer i forhold til håndhævelsen af reglen og ind og udlevering af telefonerne. Der 

opfordres til at der laves en fælles regel for alle om helt mobilfri skole, det vil sige at alle eleverne 

først for deres telefoner udleveret når skolen slutter. Opfølgning fra SKOK og fælleselevrådet er, at 

de samme problematikker der snakkes om samt at de voksne er rollemodel. Forslag om at indfase 

reglen eftersom de kommende 6.klasser ikke får lov at indgå i den model vi har nu, hvor man kan 

få udleveret sin telefon i det store frikvarter. Der blev snakket om hvornår man eventuelt skal 

indføre ny regel, som ændres bedst efter en ferie. Forslag til at det skal have mere tid. Vi skal have 

en opmærksomhed på at konfliktnedtrappe og ikke optrappe, samt forskelsbehandlingen som kan 

ske, når nogen bliver opdaget og nogen der ikke bliver opdaget. Vi skal inddrage elevrådet.  

Vi kan konkludere at mobilpolitikken giver en masse positive ting, men at der også opstår flere 

problematikker i håndhævelsen af politikken.   

 

Punkt til drøftelse: Nikotinprodukter, plan for at arbejde videre med dette. Der afsættes 30 

minutter til punktet. 

 Forslag til at SSP kommer ind over, især for 5. og 7. klasses. Wapes og nekotinposer. Vi skal 

have oplyst forældrene om omfanget og meget tidligt, 4. 5. klasse. Eventuelt inddrage 

sundhedskonsulenterne til oplysning. Gerhard kontakter SSP.  

Punkt til drøftelse: Evaluering af Skolebestyrelsens arbejde Der afsættes 30 minutter til 

punktet. 

 Vi har gode drøftelser. Opmærksomhed på om vi for alle vinkler med hvis vi er for enige. Det er en 

bestyrelse hvor der er rart at være, og hvor man kan blive hørt. Der er saglighed. Man har selv 

ansvar for at komme til orde. Godt og respektfuldt forum. Godt samarbejde mellem skole og 



bestyrelsen. Det kan være en god ide at se på et årshjul, så vi ved hvad der kommer, ligesom 

budget og høringssvar. Hvor vi sikrede punkter som valg og trivselsforældresamarbejdet. Det 

kunne være en god ide med et samarbejde med andre skolebestyrelser. 

 

Eventuelt:  

Gerhard informerede om Googlesagen, hvor der lige nu er ro på og kører videre som hidtil. 

Gerhard informerede om EU lovgivning om tidsregistrering, hvor der lige nu bliver diskuteret 

hvordan det skal håndteres. Mikkel orienterede om nyansættelser af 5 nye lærere samt at vores 

serviceleder har opsagt sin stilling og vi er i gang med ansættelsesproces af ny. I klubben er der 

ansat en ny pædagog. 

Forslag til kommende mødedatoer: Der er besluttet følgende datoer: 13/8, 23/9, 29/10, 20/11, 

17/12, 23/1, 24/2, 20/3, 23/4, 21/5, 19/6 

Forslag til kommende møder:  

Mobilpolitik, beslutning om ændring af regler. 

Hvordan bliver elevrådets arbejde synliggjort og hvordan bliver elevrådet klædt på til hvad rollen er. 

Både i lille og store elevråd.  

Hvordan arbejder vi med oplysning om nikotinprodukter.  
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